
  

  

For Immediate Release  

 

Two new directors join Northern Policy Institute 

 

9 September 2025 – Northern Policy Institute (NPI) is pleased to announce the two newest 

Members and Directors of the Institute. Kaylie Dudgeon and Derek Parks.  

 

According to NPI Board Chair, Pierre Bélanger, the two new directors add to an already 

diverse and experienced board. “We are excited to be able to draw on the wealth of 

private, public, and volunteer experience of Kaylie and Derek.” said Bélanger, “The 

Institute depends on its Board members to promote the importance of independent 

evidence-based analysis of government policy and public investments. Derek and Kaylie 

have a long association with NPI and a demonstrated commitment to serving their 

community…we are excited to have them join the Institute.” 

 

Derek Parks  

Mr. Derek Parks is the president of Parks Environmental Inc. and specializes in 

environmental assessments. He is a senior aquatic specialist, with more than twenty-five 

years of experience in the field. Active locally, regionally and provincially, he has served 

on several committees and is currently the Chair of the Committee on the Status of 

Species at Risk in Ontario (COSSARO).  

 

Kaylie Dudgeon 

Ms. Kaylie Dudgeon is a bilingual communications professional with expertise in media 

relations, community engagement and strategic messaging. She has served as the 

Communication Manager to a Member of Parliament and Parliamentary Secretary and 

currently acts as the External Communications Specialist at Agnico Eagle for the 

Ontario region. 

 

The Board of Directors at NPI set the strategic direction of the Institute. Membership on 

the Board is for renewable three-year terms. Selection is made by the Members of 

Northern Policy Institute on the recommendation of the organization’s Directors. The 

Governance and Nominating Committee review applicants annually and put forward 

recommendations to fill vacancies according to the limits and criteria outlined in the 

Institute Bylaws.  
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Media Interviews: NPI President & CEO Charles Cirtwill is available for comment.  

 

To arrange an interview, please contact:  

Charles Cirtwill 

President & CEO 

1-807-632-7999 

ccirtwill@northernpolicy.ca 
  



  

  

About Northern Policy Institute:   

Northern Policy Institute is Northern Ontario’s independent, evidence-driven think tank. We 

perform research, analyze data, and disseminate ideas. Our mission is to enhance Northern 

Ontario's capacity to take the lead position on socio-economic policy that impacts our 

communities, our province, our country, and our world. 

We believe in partnership, reconciliation, collaboration, communication, and cooperation. 

Our team seeks to do inclusive research that involves broad engagement and delivers 

recommendations for specific, measurable action. Our success depends on our 

partnerships with other entities present in or passionate about Northern Ontario. 

Our permanent locations are in Thunder Bay and Timmins. During the summer months, we 

have satellite offices in other regions of Northern Ontario staffed by teams of Experience 

North summer placements. These placements are for university and college students 

working in your community on issues important to you and your neighbours. 

  



  

  

Pour diffusion immédiate  

 

Deux nouveaux administrateurs rejoignent l’Institut des politiques du Norde Northern Policy 

Institute 

 

9 septembre 2025 – L’Institut des politiques du Nord (IPN)e Northern Policy Institute (NPI) a le 

plaisir d'annoncer l'arrivée de deux nouveaux membres et administrateurs au sein de 

l'institut : Kaylie Dudgeon et Derek Parks.  

 

Selon Pierre Bélanger, président du conseil d'administration du NPI, ces deux nouveaux 

administrateurs viennent enrichir un conseil déjà diversifié et expérimenté. « Nous sommes 

ravis de pouvoir compter sur la riche expérience de Kaylie et Derek dans les secteurs privé, 

public et bénévole », a déclaré M. Bélanger. « L'institut dépend de ses membres pour 

promouvoir l'importance d'une analyse indépendante et fondée sur des preuves des 

politiques gouvernementales et des investissements publics. Derek et Kaylie collaborent 

depuis longtemps avec le NPI et ont démontré leur engagement à servir leur 

communauté... nous sommes ravis de les accueillir au sein de l'Iinstitut. » 

 

Derek Parks  

M. Derek Parks est président de Parks Environmental Inc. et se spécialise dans les 

évaluations environnementales. Il est un spécialiste aquatique chevronné, avec plus de 

vingt-cinq ans d'expérience dans le domaine. Actif à l'échelle locale, régionale et 

provinciale, il a siégé à plusieurs comités et est actuellement président du Comité sur la 

situation des espèces en péril en Ontario (COSSARO).  

 

Kaylie Dudgeon 

Mme Kaylie Dudgeon est une professionnelle de la communication bilingue qui possède 

une expertise dans les relations avec les médias, l'engagement communautaire et la 

communication stratégique. Elle a occupé le poste de responsable de la communication 

auprès d'un député et d'un secrétaire parlementaire et occupe actuellement le poste de 

spécialiste en communication externe chez Agnico Eagle pour la région de l'Ontario. 

 

Le conseil d'administration du NPI définit l'orientation stratégique de l'institut. Les membres 

du conseil sont élus pour un mandat renouvelable de trois ans. La sélection est effectuée 

par les membres de l’Institut des politiques du Nord,  u Northern Policy Institute sur 

recommandation des administrateurs de l'organisation. Le comité de gouvernance et de 

nomination examine chaque année les candidatures et formule des recommandations 



  

  

pour pourvoir les postes vacants conformément aux limites et aux critères définis dans les 

statuts de l'institut.  
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Entretiens avec les médias : Charles Cirtwill, président-directeur général du NPI, est 

disponible pour commenter.  

 

Pour organiser un entretien, veuillez contacter :  

Charles Cirtwill 

Président-directeur général 

1-807-632-7999 

ccirtwill@northernpolicy.ca 

 

À propos de l’Institut des politiques du Nord u Northern Policy Institute:  

L'Institut des politiques du Nord est le groupe de réflexion indépendant et fondé sur des 

preuves du Nord de l'Ontario. Nous effectuons des recherches, analysons des données et 

diffusons des idées. Notre mission est d'améliorer la capacité du Nord de l'Ontario à prendre 

la tête des politiques socio-économiques qui ont un impact sur nos communautés, notre 

province, notre pays et notre monde. 

 

Nous croyons au partenariat, à la réconciliation, à la collaboration, à la communication et 

à la coopération. Notre équipe s'efforce d'effectuer des recherches inclusives qui 

impliquent une large participation et fournissent des recommandations pour des actions 

spécifiques et mesurables. Notre succès dépend de nos partenariats avec d'autres entités 

présentes dans le Nord de l'Ontario ou passionnées par cette région. 

 

Nos bureaux permanents sont situés à Thunder Bay et à Timmins. Nous avons actuellement 

un bureau satellite à North Bay. Pendant les mois d'été, nous avons des bureaux satellites 

dans d'autres régions du Nord de l'Ontario où travaillent des équipes de stagiaires 

d'Expérience Nord. Ces stages sont des étudiants universitaires et collégiaux qui travaillent 

dans votre communauté sur des questions importantes pour vous et vos voisins. 
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